



香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Industry News 業界新聞

美國對價值 340 億美元的內地產品徵收「301 關稅」— 第二批獲豁免徵收 25%額外關稅的產品

美國貿易代表於 2019 年 3 月 20 日公布第二批獲豁免額外關稅的產品。這些產品，包括三個現有的 10 位 HTSUS 副標題，30 個特別準備的產品說明，涵蓋某些泵/葉輪/淨水設備，以及塑料沙拉旋轉器等。

是次公布的產品豁免措施，將追溯至 2018 年 7 月 6 日起生效，並持續有效至 2020 年 3 月 24 日。詳見以下網址：

https://www.tid.gov.hk/tc_chi/aboutus/tradecircular/cic/americas/2019/ci2092019.html

如有查詢，請聯絡工業貿易署何小姐 (2398 5405)。

US: Section 301 Tariffs on Mainland Products Worth US\$34 billion – Second Batch of Products Excluded from 25% Tariffs

The US Trade Representative (USTR) announced on 20 March 2019 the second batch of products to be excluded from the additional tariffs. These products include three existing 10-digit HTSUS subheadings, 30 specially prepared product descriptions covering certain pumps, certain impellers, certain devices for purifying water, and plastic salad spinners, etc.

The announced product exclusions will be retroactive to 6 July 2018 and remain in place until 24 March 2020. For details, please refer to the following website:

<https://www.tid.gov.hk/english/aboutus/tradecircular/cic/americas/2019/ci2092019.html>

For enquiry, please contact Miss KY Ho, Trade and Industry Department (2398 5405).

政策、研究及傳訊科謹啟

Policy, Research & Communication Division